
 
  

Dagsorden til SB-møde d. 1/11 – 2023 kl. 19.00-21.00 

Deltagere: Trine Dalby, Søren Mortensen, Jeanet Kring, Martin Kock-Mortensen, Thomas Lowes, Maiken 

Bøgegaard, Hanne List, Katja Toft, Kenneth Jeppesen og Charlotte Kiellberg  

Afbud: Malina Nørrelund (Elevrådet 9.v) og Valdemar Alban (Elevrådet 9v), Julie Larsen, 

Ordstyrer: Trine Dalby (Thomas indtil Trine arriverer kl. ca. 19.30 

Referent: Charlotte Kiellberg 

Forplejning: skolen sørger for lidt sødt 

 
1. Velkomst v. næstformanden (fast punkt) (5 min.) 

 

Næstformanden byder velkommen i formanden fravær. 

 
2. Elevrådets punkt (10 min) 

 

Ingen til stede. Punktet udgår. 

 
3. Orientering fra ledelsen (15 min.) 
 

Budgetaftalen. 
Folkeskolen bliver tilført midler i Lejre kommune.  
Midlerne følger med udviklingen af normbegrebet på folkeskoleområdet.  
Der er også sat midler af til kompetenceudvikling på alle skoler.  
 
Skolen får besøg af KL’s Børne- og undervisningsudvalg onsdag d. 15. november, hvor ledelsen skal fortælle om 
brobygning samt varieret og motiveret skoledag. Dertil skal de opleve undervisning i ”Building Thinking 
Classroom” og Makerspac 
 
Drengene er gået videre i skolefodbold og skal spille d. 2. november mod Klostermarkskolen. 
 
Mål- og indholdsbeskrivelser i SFO er under udarbejdelse og skal på dagsorden i december. 
 
Introaften blev afholdt d. 2 oktober. En god aften hvor ledelse og medarbejdere fremlagde skolens vision og 
hverdag i 0. kl. Det var en god med mange deltagende og flere gode og nysgerrige spørgsmål fra forældrene. 
 
Der er afholdt fyraftensmøde om digital trivsel d. 24. oktober i 0., 1 og 2. kl. 
Feedback fra forældregruppen har været positive og forældregruppen i 2. kl.  udarbejdede i forlængelse af 
oplægget en digitalpolitik for 2.a, som efterfølgende er sendt til ledelsen 
 
D. 29. november afholdes et lignende arrangement for 3., og 4., årgangs forældre. 
 
Halloween i SFO afholdt med stor succes.  Der var 280 gæster. 
 I år blev det afholdt uden fællesspisning, hvilket der var stor ros omkring. 

 
4. Refleksioner over dialogmødet med skolebestyrelser og UBU (10 min.) 
 

 



 
  

Positive tilkendegivelser: 
Et produktivt møde om Børn- og ungepolitikken, der skal udarbejdes på 0-18 års området.  
Oplevelsen var, at der blev lyttet, og der var plads til flere perspektiver. 
God metode med plads til mange betragtninger, hvor de vigtigste pointer kom med. 
 
Kritik omkring mødet. 
Det var dårligt, at besvarelserne på de forberedte spørgsmål ikke kunne ikke følges op med uddybende 
spørgsmål. Svarene på de fleste spørgsmål havde lyd af at ”budgetaftalen lige var godkendt” 
 
Skoleledelsen vil tage ovenstående med tilbage til evaluering på et skoleledermøde. Yderligere overvejer 
skolebestyrelsen overvejer at redegøre for deres oplevelse til Udvalgsformand Lotte Greve. 
 

 
5. Inkludering af SFO og klub i mobilprincippet (30 min.) 
 

 
Ledelsen og bestyrelsen udarbejder et princip, som indbefatter et mobilperspektiv i SFO og Klub 
Der opfordres til at inddrage børnene til en praksis om hvilke aktiviteter, der skal sættes i stedet. 
Martin og Kenneth går videre med opgaven. 
 
 

 
6. Påbegynde arbejdet med skolens antimobbestrategi (35 min.) 
(Forberedelse: Læs den nuværende antimobbestrategi, der ligger på skolens hjemmeside) 

 
Processen omkring den nye antimobbestrategi er som følger: 
 
Der udarbejdes en rettidig antimobbestrategi, som bl.a. indeholder følgende elementer: 

- En klar definitionsguide til forældre 
- Handleplan udarbejdes indenfor 10 arbejdsdage 

 
Ledelsen arbejder videre med dette i en proces, som inkluderer både SB, personale og elevråd. 
 
 

 
7. Skolevision (5 min.) 

 

 
- Der arbejdes fortsat med de tre indsatsområder og det faglige løft af læsebånd. 
- Vores arbejde med elevrådet er fortsat i fokus. 

 

 
8. Evt. (5 min.) 
 

 
- Skolebestyrelsesmødernes starttidspunkt vil fremover være kl. 17.00 
- GHUF vil gerne være med i temaugen i uge 15, men de vil gerne modtage lidt flere detaljer og involveres i 

tanker og mening i planlægning for at kunne deltage i temaugen.  
- Der har været henvendelser omhandlende utilfredshed vedrørende skolefoto i år. 

Det var der også sidste år, hvorfor vi netop havde skiftet leverandør. Vi vil på SB-mødet i januar drøfte 
skolefotos på Trællerupskolen fremadrettet.  
 
 



 
  

9. Fremtidige punkter (5 min) 
Antimobbestrategi 
Hvordan holder vi fokus på også at gøre de dygtige elever dygtigere? 
 

 


